

## Annexe « B » - Critères d'évaluation

### 1<sup>re</sup> ÉTAPE : EXIGENCES OBLIGATOIRES

| <b>EXIGENCES OBLIGATOIRES</b> |   |  |  |
|-------------------------------|---|--|--|
| #                             | (A)<br>EXIGENCES OBLIGATOIRES   | (B)<br>JUSTIFICATION / ENDROIT DANS LA PROPOSITION | (C)<br>NOTE DU SOUSMISSIONNAIRE : RESPECTE / NE RESPECTE PAS |
| M1                            | Le produit du soumissionnaire atteint ou surpasse la capacité de ne pas se fendiller au froid (jusqu'à -20 °C), avec preuve à l'appui.  |  |  |
| M2                            | Le soumissionnaire possède les installations et l'équipement nécessaires pour respecter les critères de qualité (impression en quadrichromie directement sur le vinyle, parties en nickel et parties nickelées) et de quantité (livraison de jusqu'à 130 000 reliures à anneaux par année et commande allant jusqu'à 50 000 reliures en deux semaines) établis. |  |  |
| M3                            | La soumission finale devra être accompagnée d'un échantillon (reliure) imprimé à l'aide du fichier PDF fourni. Toute soumission n'incluant pas cet échantillon sera jugée non conforme.   |  |  |

## 2<sup>e</sup> ÉTAPE : CRITÈRES COTÉS

| POINTAGE |  |   |   |                                 | ÉVALUATION                  |                             |
|----------|--|---|---|---------------------------------|-----------------------------|-----------------------------|
| #        | (A)<br>CRITÈRE   | (B)<br>POINTAGE   | (C)<br>RÉPONSE ET NOTE<br>DU<br>SOUSSIONNAIRE<br>(EXPLIQUER<br>COMMENT LES<br>POINTS ONT ÉTÉ<br>OBTENUS ET<br>INDIQUER<br>L'ENDROIT DANS LA<br>PROPOSITION) | (D)<br>NOTE DU<br>SOUSSIONNAIRE | NOTE DE<br>L'ÉVALUATEUR N°1 | NOTE DE<br>L'ÉVALUATEUR N°2 |
| R1       | Le soumissionnaire montre que son produit atteint ou surpasse la capacité de ne pas se fendiller au froid (jusqu'à -20 °C)   | N'a pas prouvé de façon satisfaisante la résistance au fendillement jusqu'à -20 °C : 0 point; a prouvé la résistance au fendillement jusqu'à -20 °C : 10 points; a prouvé la résistance au fendillement de -20 °C à -40 °C : 20 points.   |   |                                 |                             |                             |
| R2       | Le soumissionnaire montre qu'il possède et exploite l'équipement voulu pour imprimer des produits de qualité supérieure en quadrichromie, directement sur du vinyle. | N'a pas l'équipement approprié pour imprimer en quadrichromie sur du vinyle : 0 point; possède l'équipement approprié : 10 points; possède l'équipement approprié et les échantillons fournis sont de qualité supérieure : 15 points  |   |                                 |                             |                             |
| R3       | Le soumissionnaire montre qu'il fabrique un produit de qualité supérieure en recourant à des pièces et à du vinyle de qualité supérieure.                            | Qualité du produit (voir l'énoncé des travaux) - Les pièces spécifiées et la catégorie du matériau ne respectent pas les exigences : 0 point; les pièces spécifiées et la catégorie du matériau respectent les exigences : 10 points; les pièces spécifiées et la catégorie du matériau surpassent les exigences : 15 points. |   |                                 |                             |                             |

|                                 |   |   |  |  |  |  |  |
|---------------------------------|---|---|--|--|--|--|--|
| R4                              | Le soumissionnaire montre qu'il possède les installations et l'équipement voulus pour livrer jusqu'à 130 000 reliures par année et qu'il peut satisfaire une commande allant jusqu'à 50 000 reliures en l'espace de deux semaines.  | Est incapable de livrer les quantités spécifiées : 0 point; est capable de livrer les quantités spécifiées : 10 points.   |  |  |  |  |  |
| R5                              | Le soumissionnaire montre qu'il possède les installations requises pour répondre aux exigences de stockage, sans frais supplémentaires pour le CNRC (entreposage de jusqu'à 50 000 reliures à anneaux par année)  | Ne peut montrer qu'il possède la capacité de stockage requise : 0 point; possède la capacité de stockage mais la facturera au CNRC : 0 point; possède la capacité de stockage requise, sans frais pour le CNRC : 10 points. |  |  |  |  |  |
| R6                              | La proposition doit comporter une description de l'expérience acquise par l'entreprise au cours de projets de taille et de complexité analogues, un profil de l'entreprise, le nom d'au moins deux personnes-ressources d'organisations différentes ainsi que le nom et numéro de téléphone du client, les services offerts et la durée du contrat. Le CNRC se réserve le droit de communiquer avec les références fournies par le soumissionnaire. On doit aussi indiquer le nom légal de l'entreprise dans la province où elle est constituée en société. | 10 points pour la gestion de chaque projet de nature analogue jusqu'à concurrence de 30 points  |  |  |  |  |  |
| <b>RÉSULTATS</b>                |   | <b>100/100</b>  |  |  |  |  |  |
| <b>NOTE DE PASSAGE (70/100)</b> |   |   |  |  |  |  |  |
| <b>POINTAGE FINAL</b>           |   |   |  |  |  |  |  |

## Annex B - Evaluation Criteria and Basis of Selection

### STEP 1: MANDATORY REQUIREMENTS

| <b>MANDATORY REQUIREMENTS</b> |  |   |   |
|-------------------------------|--|---|---|
| <b>#</b>                      | <b>(A)<br/>MANDATORY REQUIREMENTS</b>  | <b>(B)<br/>SUBSTANTIATION / CROSS<br/>REFERENCE TO PROPOSAL</b> | <b>(C)<br/>BIDDER SELF<br/>SCORE: MET /<br/>NOT MET</b> |
| M1                            | The Bidder must provide documented proof that their product meets or exceeds superior cold cracking capability up to minus 20 degrees Celsius.   |   |   |
| M2                            | The Bidder must have the necessary facilities and equipment to meet the quality (print using a 4 colour process directly to the vinyl, nickel and nickel plated parts) and quantity, including storage of binders (delivery of up to 130,000 binders/year and be able to turn around an order of up to 50,000 binders within a two week turnaround). |   |   |
| M3                            | Upon submission of the final bid, the bidder must supply a hard copy (binder) sample using the PDF file provided. Bids will be deemed non-compliant if said sample is not included with submission.  |   |   |

**STEP 2: RATED CRITERIA**

| <b>POINT RATED CRITERIA</b> |   |  |  |                                  | <b>EVALUATION</b>             |                               |
|-----------------------------|---|--|--|----------------------------------|-------------------------------|-------------------------------|
| <b>#</b>                    | <b>(A)<br/>POINT RATED CRITERIA</b>   | <b>(B)<br/>SCORING GRID</b>  | <b>(C)<br/>BIDDERS RESPONSE AND SELF SCORE (EXPLAIN HOW POINTS ARE OBTAINED AND REFERENCE LOCATION IN PROPOSAL</b> | <b>(D)<br/>BIDDER SELF SCORE</b> | <b>EVALUATOR 1:<br/>SCORE</b> | <b>EVALUATOR 2:<br/>SCORE</b> |
| R1                          | The Bidder should demonstrate that their product meets or exceeds superior cold cracking capability up to minus 20 degrees Celsius.                           | Points for proof of meeting cold cracking capability: Does not demonstrate adequate proof of meeting cold cracking capability up to minus 20 degrees Celsius: 0 Points; Demonstrates proof of meeting cold cracking capability up to minus 20 degrees Celsius: 10 Points; Demonstrates proof of meeting cold cracking capability from minus 20 to minus 40 degrees Celsius: 20 Points. |  |                                  |                               |                               |
| R2                          | The Bidder should demonstrate that it owns and operates necessary equipment to meet superior printing quality using a 4 colour process directly to the vinyl. | Points for capability to print 4 colour process to vinyl: Does not have appropriate equipment: 0 Points; Has appropriate equipment: 10 Points; Has appropriate equipment and sample meets superior quality standards: 15 Points.   |  |                                  |                               |                               |

|    |   |   |  |  |  |  |
|----|---|---|--|--|--|--|
| R3 | <p>The Bidder should demonstrate that it produces a quality product by its use of superior quality parts and a superior grade of vinyl.</p>   | <p>Points for the quality of the product (see Statement of Work 'Requirements'): The specified parts and grade of material do not meet the requirements: 0 Points; The specified parts and grade of material do meet the requirements: 10 Points; The supplied sample meets superior quality requirements: 15 Points.</p> |  |  |  |  |
| R4 | <p>The Bidder should demonstrate that it has necessary facilities and equipment to meet the quantity (delivery of up to 130,000 binders/year and be able to turn around an order of up to 50,000 binders within a two week turnaround).</p>   | <p>Points for capability to meet specified quantities: Does not demonstrate ability to meet specified quantities: 0 Points; Demonstrates ability to meet specified quantities: 10 Points.</p>   |  |  |  |  |
| R5 | <p>The Bidder should demonstrate that it has necessary facilities to meet the storage requirements, at no extra cost to NRC (storage of up to 50,000 binders/year).</p>   | <p>Points for capability to meet storage requirements: Does not demonstrate ability to meet storage requirements: 0 Points; Meets storage requirements but will charge NRC: 0 Points; Meets storage requirements at no charge to NRC: 10 Points.</p>  |  |  |  |  |
| R6 | <p>The proposal must include a description of the Company's previous experience with projects of similar size and complexity, a company profile and at least 2 previous contacts from different organizations noting client name and telephone number, services provided and contract period. NRC reserves the right to contact any or all references supplied by the bidder. Include the Company's legal name and the province in which the company is incorporated.</p> | <p>10 points will be given for each similar project managed, up to a maximum of 30 points.</p>  |  |  |  |  |

|                    |         |  |  |  |  |          |
|--------------------|---------|--|--|--|--|----------|
| SCORE RESULTS      | 100/100 |  |  |  |  |          |
| PASS MARK (70/100) |         |  |  |  |  | YES / NO |
| TOTAL SCORE        |         |  |  |  |  | YES / NO |